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Nr. 
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1.  
 

Orientering fra bestyrelsen 

Bilag 1: Referat fra bestyrelsesmøde 29. september 

 NV nævnte, at brevet fra 
beboerforeningen i Lild-strand 
blev videresendt. Rådet manede 
til tålmodighed.   

2.  
 

Persondata i relation til rådsmedlemmer 

Bilag 2: Persondata i relation til rådsmedlemmer 

Bilag 2a. Persondata rådet – oplysningspligt 

 EØA orienterede kort om 
opbevaringen af persondata på 
rådets medlemmer.  

3.  
 

Certificering af nationalparkprodukter 

Bilag 3: Tilladelse til brug af nationalparkens logo 

 PHP nævnte, at man ikke bør 
certificere produkter, der kan 
være i modsætning til 
naturformålene fx honning og får. 
LS fandt, at det er godt, der 
kommer et bidrag til 
nationalparkens arbejde. Rådet 
havde ingen bemærkninger i 
øvrigt.   

4.  
 

Forprojekt i relation til EU Life-ansøgning 

Bilag 4. Forprojekt i relation til EU Life-ansøgning 

 EØA orienterede kort om 
processen, der indtil videre skal 
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Bilag 4a: Roadmap for coastal dunes of the Atlantic 
region 

behandles fortroligt. Rådet tog 
orienteringen til efterretning.  

5.  
 

Status vedr. naturprojekter 

Bilag 5. Udleveres på mødet 

 En oversigt blev udleveret på 
mødet. BF foreslog, at der kan 
være en god aktivitet i at få 
frivillige til at hive selvsåede 
træer op i et afgrænset område. 
MS nævnte, at der af og til 
arrangeres naturpleje for 
frivillige. Rådet tog orienteringen 
til efterretning.   

6.  
 

Dogmer for salg på nationalparkens besøgssteder 

Bilag 6. Dogmer for salg på nationalparkens 
besøgssteder 

 Rådet havde ingen 
bemærkninger.  

JN nævnte, at der er en vis 
utilfredshed blandt 
turismeoperatører ift. at have 
brochurer for forskellige turisme-
aktører.    

7.  
 

Naturmødet 2024 

Bilag 7. Naturmødet 

 Rådsmedlemmer, der gerne vil 
deltage, sender en mail til Else. 
Fælles kørsel og middag til 
torsdag d. 23. maj.  

8.  
 

Ansøgning til EU Kommissionen om godkendelse 
af statsstøtteordning til naturgenopretning 

Bilag 8. Ansøgning til EU Kommissionen 

Bilag 8a. Notification Note 211023 

 EØA orienterede om, at EU 
Kommissionen har godkendt 
ordningen.  

9.  
 

Forslag om formidling i Agger (v. Bo Fink) 

Bilag 9. Forslag om formidling i Agger 

Bilag 9a. Illustreret tidende 

 BF orienterede kort om forslaget. 
PHP støttede forslaget. JN 
nævnte, at projektet er 
kulturhistorisk og del af et 
forskningsprojekt, og at der kan 
være andre, der kan være 
interesserede i at formidle 
projektets resultater i området. 
Rådet bringer forslaget med til 
bestyrelsen.    

10.  
 

Toiletter m.m. i Nationalparkcenter Thy 

Bilag 10. Toiletter m.m. i Nationalparkcenter Thy 

 Rådet tog orienteringen til 
efterretning.  
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11.  
 

Orientering 

a. Eventuel urørt skov i Nationalpark Thy 
b. Eventuel udvidelse af Nationalpark Thy 
c. Ny hjemmeside: https://nationalparkthy.dk/  
d. Høringssvar til Regional Udviklingsstrategi for 

Region Nordjylland 
e. Ændringer i rådets sammensætning 

Bilag 11a: NST: Udpegning, urørt skov 

Bilag 11c: Høringssvar til Region Nordjylland 

Bilag 11d: Ændringer i rådet 

 Ad a) EØA orienterede kort om 
forslaget. JN nævnte, at det er 
vigtigt at sikre den levende 
kulturarv ved bl.a. Thagaards 
Plantage.  

Ad b) Blev drøftet under punkt 1 

Ad c) Intet at bemærke 

Ad d) Rådet bakkede op 

Ad e) Rådet tog orienteringen til 
efterretning. EØA nævnte, at der 
måske kan gøres noget for en 
bedre intro. JN foreslog, at der 
kan tilbydes 1 times introduktion 
til nye medlemmer.  

12.  
 

Mødeplan 2024 

a. Tirsdag d. 12. marts kl. 19-22 
b. Tirsdag d. 11. juni kl. 19-22 
c. Onsdag d. 18. september kl. 19-22 
d. Tirsdag d. 10. december 

 Intet at bemærke 

13.  
 

Eventuelt  Rådet sagde tak for julegaver. 
Intet at bemærke i øvrigt.  

14.  
 

Godkendelse af referat   Referatet blev godkendt.  

 


